



Cardholder Eligibility:

- Eligible Cards:
 - UAB World Mastercard Credit Card (Conventional and Islamic)
 - UAB Titanium Mastercard Credit Cards (Conventional and Islamic)
- Primary Cardholders: Offer available only to the Primary UAB Credit Cardholder.
- Exclusions: Not applicable on Corporate Credit Cards.
- Customers who have held an existing UAB credit card in last 6 months will be excluded from this offer.
- Eligibility for the offer is limited to customers with a minimum salary of AED 10,000.

Qualifying for the Offer:

- To be eligible, the Primary Cardholder must complete both of the following within 30 days of receiving their UAB Credit Card:
 - Make at least one transaction using a mobile wallet (Apple Pay, Google Pay or Samsung Pay) with the UAB Credit Card.
 - Make at least one transaction on any major taxi or food delivery apps (such as Talabat, Deliveroo, Instashop, Careem, Uber, UberEats, Noon, Zomato) using the UAB Credit Card.

Availing the Offer:

- Upon qualification, the Primary Cardholder will receive a VIP Key via SMS within 45 days.
- Each Primary Cardholder will receive one ENTERTAINER membership key, regardless of the number of accounts or cards held with UAB.
- To claim the offer:
 - Visit the activation link page <https://www.theentertainerme.com/vipkey/uab>
 - Add the unique code mentioned in the SMS and your email address
 - Follow the activation instructions

Validity:

- The VIP Key must be activated within 30 days of receipt.
- The ENTERTAINER membership is valid for 12 months from activation.
- Offer available in:
 - Dubai & Northern Emirates
 - Abu Dhabi & Al Ain
- The redemption of offers is subject to ENTERTAINER's Terms & Conditions.
 - For full redemption details, visit <https://www.theentertainerme.com/rules-of-use>

General Terms and Conditions :

- The offer is non-transferable and only valid for the Primary Cardholder.
- The offer is valid only when paying with a UAB Credit Card at participating outlets.
- UAB and ENTERTAINER reserve the right to amend the Terms and Conditions without prior notice.
- These terms are governed by UAE law.
- The offer cannot be combined with any other promotions, discounts, or special offers from The ENTERTAINER.
- The offer is valid only on The ENTERTAINER products (Dubai and Abu Dhabi versions) and is subject to the availability of the offers listed in the digital product.
- Redemption is subject to ENTERTAINER'S platform Terms and Conditions. For assistance, contact ENTERTAINER customer service:
 - Phone: +971 4 427 9575
 - Email: customerservice@theentertainerme.com

أهلية حاملي البطاقة

- البطاقات المؤهلة
 - بطاقة ماستركارد ورلد الائتمانية من بنك العربي المتحد (التقليدية والإسلامية)
 - بطاقة ماستركارد تيتانيوم الائتمانية من بنك العربي المتحد (التقليدية والإسلامية)
- حاملو البطاقات الرئيسيون: العرض متاح فقط لحامل البطاقة الرئيسي من بنك العربي المتحد.
- الاستثناءات: لا ينطبق العرض على بطاقات الائتمان المؤسسية.
- الاستبعاد: العملاء الذين كانوا قد حملوا بطاقة ائتمان من بنك العربي المتحد خلال آخر ٦ أشهر سيستبعدون من هذا العرض.
- العملاء المؤهلون لهذا العرض فقط من يبلغ الحد الأدنى للراتب لديهم ١٠,٠٠٠ درهم إماراتي.

التأهل للحصول على العرض:

- لتكون مؤهلاً، يجب على حامل البطاقة الرئيسي إتمام كل من الأمور التالية خلال ٣٠ يوماً من استلامه بطاقة الائتمان من البنك العربي المتحد:
 - إجراء معاملة واحدة على الأقل باستخدام محفظة الهاتف المحمول (ابل باي، غوغل باي أو سامسونغ باي) مع بطاقة الائتمان من البنك العربي المتحد.
 - إجراء معاملة واحدة على الأقل على أي من تطبيقات التاكسي أو توصيل الطعام الكبرى (مثل طلبات، دليفرو، إنستاشوب، كريم، أوبر، أوبر إيتس، نون، زوماتو) باستخدام بطاقة الائتمان من البنك العربي المتحد.

استخدام العرض:

- (خيار الشخصيات) عبر الرسائل القصيرة في غضون ٤٥ يوماً. عند التأهل، سيتلقى حامل البطاقة مفتاح الرئيسية مفتاح ٦
- سيحصل كل حامل بطاقة رئيسية على مفتاح عضوية إنترتينر واحد، بغض النظر عن عدد الحسابات أو البطاقات التي يحملها مع بنك العربي المتحد
- للمطالبة بالعرض:
 - زيارة رابط التفعيل <https://www.theentertainerme.com/vipkey/uab>
 - إدخال الرمز الفريد المذكور في الرسالة النصية وعنوان بريدك الإلكتروني.
 - اتباع تعليمات التفعيل.

الصلاحية:

- مفتاح (خيار الشخصيات) يجب تفعيله خلال ٣٠ يوماً من استلامه
- تكون عضوية إنترتينر صالحة لمدة ١٢ شهراً من التفعيل
- العرض متاح في:
 - دبي والإمارات الشمالية
 - أبوظبي والعين
- يتم تقييد استرداد العروض بشروط وأحكام إنترتينر
 - للحصول على تفاصيل الاسترداد الكامل، يمكنك زيارة <https://www.theentertainerme.com/rules-of-use>

الشروط والأحكام العامة

- العرض غير قابل للتحويل وصالح فقط لحامل البطاقة الرئيسي.
- العرض صالح فقط عند الدفع باستخدام بطاقة الائتمان من البنك العربي المتحد في المحلات المشاركة.
- يحتفظ البنك العربي المتحد وإنترتينر بالحق في تعديل الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- تخضع هذه الشروط لقانون دولة الإمارات العربية المتحدة.
- لا يمكن دمج العرض مع أي عروض أو خصومات أو عروض خاصة أخرى من إنترتينر.
- العرض صالح فقط على منتجات إنترتينر (نسخة دبي وأبوظبي) ويخضع لتوافر العروض المدرجة في المنتج الرقمي.
- استرداد العرض يخضع لشروط وأحكام منصة إنترتينر. للحصول على المساعدة، يمكنك الاتصال بخدمة العملاء في إنترتينر:
 - الهاتف: +97144279575
 - البريد الإلكتروني: customerservice@theentertainerme.com



Offer Forfeiture and Suspension:

21. If the Cardholder's qualifying transaction is reversed, the offer is void.
22. If the Primary Cardholder closes their account before receiving the VIP key, the offer is forfeited.
23. In the case of card cancellation, suspension, or account closure, the offer will be forfeited. The bank may, at its discretion, reinstate the offer if the card is suspended.
24. Once the Credit Card relationship is terminated, The ENTERTAINER benefits will no longer apply/available.
25. The ENTERTAINER Offer requires an annual minimum spend of AED 40,000 in the first year on UAB Credit Card; failure to meet this requirement or if the Credit Card is closed before meeting the spend, a fee of AED 551.25 (incl. VAT) will be charged.

Bank's Rights:

26. The Bank's decisions regarding the offer, including cancellations, forfeitures, and reinstatements, are final.
27. Any changes to these terms will be published on the Bank's website and supersede any previous terms.
28. The Bank reserves the right to cancel, suspend, or alter the offer at any time without notice.

Fair Usage:

29. The Credit Card is for personal use only. The Bank may review transactions to ensure they comply with fair usage.
30. Abuse or fraud in earning/redeeming the offer may result in forfeiture and card cancellation.
31. The Bank reserves the right to block or cancel offers and Credit Cards if misuse is detected.

إلغاء العرض وتعليقه:

٢١. إذا تم إلغاء المعاملة المؤهلة لحامل البطاقة، يصبح العرض لاغياً.
٢٢. إذا أغلق حامل البطاقة الرئيسي حسابه قبل استلام مفتاح كبار الشخصيات، فسيتم إلغاء العرض.
٢٣. في حالة إلغاء البطاقة أو تعليقها أو إغلاق الحساب، يتم فقدان العرض. قد يقوم البنك، حسب تقديره، بإعادة تفعيل العرض إذا تم تعليق البطاقة.
٢٤. بمجرد إنهاء علاقة بطاقة الائتمان، لن تكون فوائد انترتينر قابلة للتطبيق أو متاحة بعد ذلك.
٢٥. يتطلب انترتينر إنفاقاً سنوياً بحد أدنى قدره ٤٠,٠٠٠ درهم إماراتي في السنة الأولى على بطاقة ائتمان البنك العربي المتحد؛ وفي حالة عدم استيفاء هذا الشرط أو إذا تم إغلاق بطاقة الائتمان قبل تلبية الإنفاق، سيتم فرض رسوم قدرها ٥٥١,٢٥ درهم إماراتي (شاملة ضريبة القيمة المضافة).

حقوق البنك:

٢٦. قرارات البنك بشأن العرض، بما في ذلك الإلغاءات، والإلغاء، وإعادة التفعيل، نهائية.
٢٧. أي تغييرات على هذه الشروط سيتم نشرها على موقع البنك الإلكتروني وتلغى أي شروط سابقة.
٢٨. يحتفظ البنك بالحق في إلغاء أو تعليق أو تعديل العرض في أي وقت دون إشعار مسبق.

الاستخدام العادل:

٢٩. بطاقة الائتمان للاستخدام الشخصي فقط. قد يقوم البنك بمراجعة المعاملات لضمان توافيقها مع الاستخدام العادل.
٣٠. يمكن أن يؤدي التلاعب أو الاحتيال في كسب/استرداد العرض إلى فقدانه وإلغاء البطاقة.
٣١. يحتفظ البنك بالحق في حظر أو إلغاء العروض وبطاقات الائتمان إذا تم اكتشاف سوء استخدام.